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1. datum m i l i e u r a a d . 

minister ginjaar zei desgevraagd dat de raad zou woraen uitge 
steld tot 16 juni a.s. 

2. kwik. 

minister baum ging akkoord met de door minister ginjaar aan 
minister king gedana t e k s t v o o r s t e l l e n , (vide .v.a. klaajw 521 . IVO) , 
minister baum kon desnoods ook akkoord gaan met de door net v.k. 
gesuggereerde t o e v o e g i n g , doch pretereerde deze at te wijzen, min is 
ter baum drong erop aan de richtlijn zo spoedig mogelijk wee-'- ag 
de agenda van de groep te zetten, m i n . ginjaar zei dat zulks 5/6 
maart zou z i j n , echter zonder het punt der nieuwe bedrijven, aat 
door de raad diende te worden b e h a n d e l d . 

3. seveso. £ j L u i t * »EW 

m i n . baum herhaalde bereid te zijn akkoora te gaan met de op
lossing die op de laatste milieuraad voor trankrijk aarvaardoaar^ 
was g e b l e k e n , teneinde uit de impasse te komen bleet na enige dis
cussie de volgende mogelijkheid in overweging, waarvan bezien 
zou moeten worden ot deze voor trankrijk acceptabel was: een ariikei 
8 bestaande uit twee d e l e n . , als eerste alinea de tekst die voor 
frankrijk op de laatste mileiuraad aanvaardbaar was gebleken e n e e n 
tweede alinea langs de volgende lijnen: de ild-staten zullen zien 
er via bilaterale afspraken met hun buurlanden van verzekeren aai 
hun bevolking op passende wijze Ingelicht wordt wanneer er e * £ 
zwaar ongeluk gebeurt, dat grensoverschrijdende werking kan £ e D ^ 
vervolgens een raadsverklaring met de laatste zin^yan a e v ° J r 

trankrijk aanvaardbare raadsverklaring te weten: fies • I a " 
concernes se consultent sur les mesures qui s'imposent pour 
les acceidents majeurs et pour en limiter les conséquence^ A 

pour l'homme et l •environnement. f f de ministers waren ne 
min 
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eens, dat rond eind mei een tekstvoorstel in oe pv' -
moeten worden, van duitse zijde was men bereid een voorstel t e U 

doen. min.ginjaar zei hierover en over mogelijk foroiu erinaen r 
te willen nadenken . 

mer. 
van duitse zijde werd aanvaarding van een richtlijn hierover 

van zeer grot belang geacht, ae materie werd echter nog niet rilo 
geoordeeld voor besluitvorming in juni. naar duitse mening^zouden 
echter drie of vier fundamentele vraagstukken aan dU ^ae kunnen 
worden gesteld, daartoe zouden behoren: bestaat er overeer.st^^ir^ 
over de doelstelling van de richtlijn en kunnen de Lid-stater Jaar-
aan op nationaal verschillende wijze uitvoering geven' m vermec-
worden nieuwe procedures en instanties te scheopen? kan aen het eens 
worden over de ''ottentlichtkeitsbeteiligung' 9? en: z o . : ^ artike 
4 en 6 vereenvoudigd kunnen worden in samenhang met de bijlagen? 
min. ginjaar zei dat het hem ging om harmonisatie van 5e-
langrijkste begrippen, de lid-staten zelf konden voor nadere uit
werking m hun wetgeving zorg dragen, inclusief ae vraa: ie :e 
informatie moest verstrekken, min. baum achtte aat de goeae richting 
de lidstaten zouden meer lucht moeten krijgen, zoals hij het uit
drukte . 

2, asbest en cadmium. 
min. baum zei de algemene milieuaspecten van deze stoffen in 

de raad aan de orde te willen stellen, over de eerste stof zou hij 
een brief schrijven aan de commissie en de andere lid-stater t e n 
einde te komen tot een '•gesamtbetrachtung* 9 in de raad, uitmondend 
in een verzoek aan de commissie een document voor te leggen over de 
problematiek in zijn geheel inclusief de afvalproblemen, min. gin
jaar zei gaarne een ondersteunende brief te willen zenden, min. 
baum wilde eigenlijk dezelfde procedure entameren voor cadmium, 
doch e.e.a. zou de commissie wellicht teveel belasten. 
6. uitlaatgassen voor motorvoertuigen. 

op dit punt zou min. baum in de raad willen terugkomen. 
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